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Bilgisayar Mühendisleri üye 

toplantısı 31 Ekim 2009 tarihinde 

Eyüp Sabri Aksüt Salonunda 29 

bilgisayar mühendisinin katılımıyla 

gerçekleştirildi. Meslek, mesleğin son 

durumu, mesleğin gelişimi, bilgisayar 

mühendislerinin çalışma koşulları, 

işsizlik, akademik eğitimin durumu, 

oda ve bilgisayar mühendisleri 

arasındaki ilişkiler ve örgütlenme 

konuları üzerinde duran katılımcılar, 

bu sorunlara yönelik olarak çözüm 

önerilerini de sundular. 

En dikkat çeken konu 5 yıl geriye 

Bilgisayar Mühendisleri 
dönük aidat alımının bir çok bilgisayar 

mühendisini üye olma konusunda 

olumsuz etkilediği oldu. Var olan 

sorunların örgütlenerek aşılabileceği, 

bu bağlamda bilgisayar mühen-

dislerinin örgütlenmesinin acil ve 

önemli olduğu, bu konuda çalışmalar 

yapılması gerektiği de vurgulandı.

Şubemiz üyesi akademisyen 

üyelerimizle 4 Kasım 2009 tarihinde 

buluştuk. Açılış konuşmasını yapan 

Şube YK Başkanı Sedat Gülşen, 

akademisyenlerin çalışma hayatına 

ilişkin en büyük sorunlarının özlük 

haklarıyla ilgili sorunlar olduğunun 

altını çizerek, eğitim ile ilgili diğer 

sorunların da büyümekte olduğunu 

ifade etti.

Şube YK Başkanı Gülşen “Her İle 

Bir Üniversite” kampanyası ve ticaret-

hane mantığı ile üniversitelerin açıldı-

ğını, bulunduğu kentin ekonomik 

gelişmesinin yanı sıra oy toplama 

hedefiyle açılan bu üniversitelerde 

eğitim kalitesi kaygısının olmadığının 

altını çizdi. Gülşen, dönem içinde 

gerçekleştirilen etkinliklerle akade-

misyen Oda ve endüstri ile buluş-

manın hedeflendiğini, İzmir Şube‘nin 

gerçekleştirdiği Asansör Sempoz-

yumu, Ulusal Elektrik Tesisat 

Kongresi gibi etkinliklerle bu buluş-

manın sağlandığını belirtti.

Toplantıda akademisyenlerin 

üniversitelerde yaşadığı sorunlar dile 

getirilerek asistan sayısının giderek 

azaldığı, yeni kadroların açılmaması 

nedeniyle doktoralarını bitirmiş asis-

tanların yardımcı doçent kadrolarına 

atanmak için uzun süre beklemeleri, 

50d kadrosu ile asistanların çalışma 

hayatlarının güvensizleştirilmesi, 

vakıf üniversitelerinde asistanların 

sosyal güvencesiz çalıştırılması, 

50d'den 33a kadrosuna geçişlerde 

insiyatifin sadece yönetimlerde 

olması, servis, yolluk gibi sosyal 

hakların olmaması ve döner sermaye 

çalışmalarının son yönetmelik 

değişiklikleri ile neredeyse olanaksız 

duruma getirilmesi gibi sorunlar dile 

getirildi. Ayrıca sürekli açılmakta olan 

yeni üniver-sitelerle ülkenin işsizlik 

rakamlarının düşük gösterilip, işsizlik 

sorununun kişiler için 4-5 yıl 

ötelendiğinin altı çizildi. 

Üniversitelerde bir çok araştırma 

yapılmasına karşın, çalışmaların 

topluma dönüşünün çok az olduğu, 

EMO tarafından sanayi ile üniver-

siteleri bir araya getirme, sanayinin 

ar-ge faaliyetlerini taşere edeceği 

değil kamu yararının gözetildiği 

projelerde işbirliğinin sağlanması 

açısından bir buluşmanın sağlana-

bileceği dile getirildi.

Ayrıca EMO tarafından hakemli 

bir dergi çıkarılması halinde daha çok 

akademisyen üyeye ulaşılabileceğini 

belirtildi. Toplantı dilek ve önerilerle 

sona erdi. 

Akademisyen Üyeler
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EMO İşyeri Temsilcileri ile 7 Kasım 

2009 tarihinde Şubemizde toplantı 

gerçekleştirildi. Toplantıya; Önder 

Arslan (ABB), Celal Sargut (Batı Söke 

Çimento), Cahit Eminoğlu, H.Fehmi 

Yücesoy (Bayındırlık İzmir İl Müdür-

lüğü), Kürşat Selçuk (Enka), Ümit Yal-

çın, Barış Gökırmak (GEDİZ EDAŞ), 

Sinan Bilgiç (Kontek A.Ş.), Serkan 

Çolakkaya (İzmir AOSB), Metin Işın 

(Onmuş Elk.), Aycan Deniz Gök 

(Schneider Elk. A.Ş. Bölge Müd.), Çe-

tin Çaparoğlu, Ayten Yavuz (Schneider 

Elk. A.Ş.), Vedat Kavuşan (Siemens 

A.Ş.), Necmi Gülkan (Söktaş), Sadık 

Sofu (Petkim) katılırken Şubemizden; 

Şube YK Başkanı Sedat Gülşen, 

Sayman Üye Ulaş Birgör, üyeler 

Turgut Eryiğit, Murat Yapıcı, Seyhan 

Çetin, Şube Müdürü Ertan Beyazıt ve 

teknik görevli Barış Aydın yer aldılar. 

Şube YK Başkanı Sedat Gülşen'in 

Şube 27. dönem çalışmaları hakkında 

bilgilendirmesinden sonra, Ertan 

Beyazıt mezun olduğu okul, ünvan, 

çalıştığı sektör vb. konuları içeren üye 

istatistikleri, ekonomik kriz süresince 

TMMOB İKK ve Şubemizde yürütülen 

çalışmalar hakkında bilgi verdi.

Temsilcilerimiz aidat, üyelik, 

üyelerin hukuksal konularda ve iş 

kanunu hakkında bilgilendirilmesi, oda 

meslek tanıtımı etkinliklerinin arttırıl-

ması, üniversite eğitimi, mühendislerin 

istihdamı, meslek alanlarında yaşanan 

düzensizlik karmaşa ve liyakatta 

yetersizlik, vb. konularda görüş alışve-

rişinde bulundular.

EMO İşyeri Temsilcileri

EMO Aydın İlçe Temsilciliğinde 11 

Kasım 2009 tarihinde yapılan bir 

toplantı ile Temsilcilik yeni hizmet 

binası açıldı. Açılışa Şube YK Başkanı 

Sedat Gülşen, Yazman Özcan Uğurlu, 

Sayman Ulaş Birgör, Şube YK üyesi 

Bülent Uzunkuyu, Aydın İl Temsilcisi 

Haluk Demirci, Aydın İl Temsilcisi 

Yardımcıları Orhan Arslan, Halil 

Yorgalı, Nazilli İlçe Temsilcisi Mustafa 

Gürhan Şenbak'ın yanı sıra AYDEM, 

Bayındırlık, DSİ, Türk Telekom, PTT, 

OSB Müdürlükleri'nde görevli ve 

serbest çalışan 46 üye katıldı.

Aydın Üye Toplantısı
Toplantıda Şube YK Başkanı 

Sedat Gülşen; ülkemizde yaşanan 

özelleştirme politikaları sonucunda 

özellikle bölge için önemli olan 

Sümerbank'ın özelleştirilmesi sonra-

sında tarımla geçinen bölgenin hızla 

fakirleştiğini, krizin de etkisi ile 

mühendislik hizmetlerinde nitelik-

sizleşmenin başladığını, buradan 

kurtulmanın çaresinin Oda çevresinde 

örgütlenmeden, Oda yönetmelik ve 

mevzuatına uymaktan geçtiğini 

vurguladı. Her il’e açılan yetersiz 

üniversiteler ve vakıf üniversitelerinin 

ticari eğitim anlayışları sonucunda 

mühendislik eğitiminde sorunlar 

yaşandığı, ayrıca teknik öğretmenlere 

yönelik Teknoloji Mühendisliği ünvanı 

ile bu sorunların daha da artacağının 

altı çizildi. Şube Bülteninde ise en az 

bir sayfanın Aydın Temsilcilik çalış-

malarına ilişkin haberlere ayrılması 

gerektiği, bunun için de üye katkılarının 

beklendiği vurgulandı. Üyelerimizin 

yaptığı konuşmalarda ise SMM 

sorunlarının çözülemediği, taahhüt 

hizmeti yapan bazı SMM üyeler 

tarafından proje hizmetlerinden bedel 

alınmadığı, Aydın'da YG Tesisleri 

İşletme Sorumluluğu, SMM Belge-

lendirme eğitimleri ile enerji verimliliği 

vb. seminerlerinin düzenlenmesi, 

asansör denetimleri, GSM baz 

istasyonu ölçümleri gibi çalışmaların 

yürütülmesinin önemi vurgulandı. 

Ayrıca Aydın ili kapsamında yemekli 

üye toplantısının yapılması üyeler 

arasında örgütlenmenin arttırabileceği 

de ifade edildi. Toplantı sonrasında 

Temsilcilik hizmet binası alt katında 

yapılan kokteylde mesleğe, Odaya ve 

ülke sorunlarına ilişkin konuşmalar 

devam etti.
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Şube YK Başkanı Sedat Gülşen, 

Yönetim Kurulu Üyeleri Murat Yapıcı 

ve Turgut Eryiğit, Şube Müdürü Ertan 

Beyazıt, Teknik Görevli Barış Aydın ile 

Manisa il ve ilçe temsilcilerinin yanı sıra 

40 kadar üyemizin katıldığı toplantı 18 

Kasım 2009 tarihinde Manisa İl Temsil-

ciliği'nde gerçekleştirildi. Sedat Gülşen 

açılış konuşmasında, çalışma dönemi 

içerisinde belirli aralıklarla Manisa ve 

Aydın'daki üyelerle toplantıların yapıl-

dığını, bu toplantılarda Şube çalış-

maları hakkında bilgi verilirken 

üyelerimizin kendi sorunlarını dile 

getirerek Oda çalışmalarında eksik-

liklerin irdelenmesinin amaçlandığını 

belirtti. Konuşmasının devamında 

krizin konut sektöründen başlayarak 

mühendislik alanında ciddi daralmaya 

yol açtığını, işsizliğin arttığını ve bu 

nedenle üye sorunlarının çoğaldığını, 

bunun çözümüne ilişkin Oda olarak 

gerekli çalışmaları yürüttüklerini ifade 

ederek özellikle krizin enerji tüketi-

minde neden olduğu reel gerilemeye 

değindi. Ayrıca her yıl yaklaşık on bin 

kişinin üniversitelerin elektrik mühen-

disliği, elektrik elektronik mühendisliği, 

elektronik mühendisliği, bilgisayar 

mühendisl iği  bölümlerine gir iş 

yaptığını, ekonominin bu yapısına 

karşın ileride çok sayıda yeni meslek-

taşlarımızın hayata atılacağını, bunun 

yanı sıra YÖK'ün “Teknoloji Mühen-

disleri” kavramını hayata geçirmesi ile 

teknik meslek okullarından da bir çok 

teknoloji mühendisinin mezun olacağı 

ve bunun da mühendislik alanla-

rımızda daralmalara yol açacağını 

ifade etti.

Manisa'da TUS uygulamasına 

yönelik sıkıntıların olduğu, bu sorun-

ların çözüm noktası olarak üyenin 

öncelikle kendisini referans alması 

gerektiğini, bu konuda Oda olarak etik 

değerler ile toplumsal ve mesleki 

çıkarlar çerçevesinde her zaman 

üyenin yanında olduklarını belirtti. 

Odanın üye profilin çok geniş yelpa-

zede olmasından dolayı diğer 

mühendislik disiplinlerine göre daha 

fazla ve farklı sorunların yaşandığını,  

bunların çözümüne yönelik çalış-

maları Meslek Odası olmanın bilin-

ciyle yürüttüklerini ifade etti.

Toplantı; üyelerden gelen TUS 

uygulaması, Oda ajandası ve fen 

adamlarına ilişkin eleştiri, görüş ve 

önerilerin dile getirilmesinin ardından 

düzenlenen kokteyl ile son buldu.

Manisa Üye Toplantısı

Elsis firmasında çalışan üyelerimiz; Şube Müdürü 

Ertan Beyazıt ve Teknik Görevli Ali Fuat Aydın 

tarafından 10 Kasım 2009 tarihinde ziyaret edildi. 

Ceyhan Olten, Erhan Olten, Fatih Sazalan, Ozan Sait 

Yaz, Onur Beyan ve Olcay Balaman'ın katıldığı 

görüşmede Şubemiz ve oda etkinlikleri, meslek 

alanlarımız konularında görüşler alındı. Elsis işyeri 

temsilciliği açılması, temsilciliğe Erkan Karacar'ın 

görevlendirilmesinin Şube Yönetim Kurulu'na 

önerilmesi eğilimi ortaklaştırıldı. 

Elsis İşyeri Ziyareti 

Anadolu Üniversitesi Öğrenci 

İşleri Daire Başkanlığının 22.10.2009 

tarihli yazısında EMO Yönetim 

Kurulu'nun 12.10.2009 tarih ve 

3087/35 sayılı yazısı ile mezuniyet 

bilgilerinin teyidi istenen Fahrettin 

Atlı'ya üniversite mezun kayıtlarında 

rastlanılmadığı, diploma fotokopisi 

ü z e r i n d e  y a p ı l a n  i n c e l e m e  

sonucunda Anadolu Üniversitesi'nce 

hazırlanan diplomalara uymadığı ve 

geçmiş öğretim yıllarında hazırlanan 

diplomalardan yararlanılarak montaj 

yöntemiyle hazırlanmış olduğunun 

tespit edildiği, ayrıca belge üzerinde 

yer alan dekan ve rektör imzalarının 

da daha önceki rektör ve farklı bir 

fakülte dekanına ait olduğu, bu 

nedenle anılan diplomanın tamamen 

sahte olduğunun belirlenmiş olduğu 

bel i r t i lmektedi r .  Sahte l isans 

diploması ile Oda kaydı yaptırmış olan 

Fahrettin Atlı hakkında hukuksal 

girişimler başlatılmıştır.

Sahte Mühendise Dikkat!


	Page 2
	Page 3
	Page 4

